

Referat fra styremøte 23. mars 2026

Tilstede: Tonje, Anna, Heidi, Torunn, Svanhild, Hanne Eli, Gabriele, Iver

Forfall: Arne

Saker:

Konstituere nytt styre. Velkommen til Anna som nytt styremedlem og Heidi som nytt varamedlem. Tonje fortsetter som sekretær.

1/26 Økonomi

Vi har per 24. mars 961 106 kroner på konto.

2/26 Messenger og annet siden forrige styremøte

I Messengergruppa til styret er det behandlet en forespørsel fra et medlem om en ødelagt «peanøtt» i klubbhuset, om medlemmet skal erstatte denne. Det er enighet i styret om at dette har vært et uhell, og at det er sånt som kan skje. Om vi skal kjøpe en ny skal medlemmet slippe å betale for denne.

3/26 Mail

Mail om de nye speilene i klubbhuset er besvart, synspunktene tas til etterretning og saken anses som ferdig behandlet fra styret sin del.

På årsmøtet var det noe forvirring rundt et av forslagene det skulle stemmes over, der styret hadde kommet med et motforslag. Et medlem foreslår at styret utarbeider et system for avstemning. Styret føler at dette ikke skal være nødvendig, reglene er der men det ble nok lagt fram på en noe uklar måte ved dette årsmøtet. Forslaget tas til etterretning og vil være del av forberedelsene til neste årsmøte.

Det er kommet forespørsel om vi skal arrangere valpekurs i år. Det er planer om dette i løpet av våren. Annonseres etter hvert på hjemmesiden vår.

Det er også kommet en mail med spørsmål om det vil arrangeres bronsemerkekurs i år. Torunn finner ut om man vil ha både kurs og prøve, og om noen kan holde dette.

Kreativ har spurt om å leie hallen helga 25. og 26. april til landslagssamling. I denne perioden er det mye aktivitet i hallen, og styret vil gjerne unngå at hele hallen er opptatt hele helga, for at andre medlemmer også skal kunne bruke den. Vi tilbyr dem å bruke hele hallen lørdag fra 08.00 til 16.00, og hele hallen fra 08.00 til 12.00 eller halve hallen fra 08.00 til 16.00 på søndag. Klubbens egne medlemmer, som utgjør halve landslaget, betaler ikke for leie. Øvrige landslagsutøvere betaler vanlig for gjestetrening denne helga.

Styret sier ja til søknad om sponning til utøver som skal delta i internasjonalt mesterskap. Elisabeth sponses med 5000 kroner.

Et medlem ønsket å ta opp tissing i hallen og bruke av truse på årsmøtet, men var enig i at styret kan behandle denne saken. Styret vil heretter kreve at hunder som tisser i hallen tre ganger skal bruke truse eller bellyband. Dette for at vi skal bevare kunstgresset i hallen. Det er også vanskelig å trene med hund når det lukter tiss overalt. Vi vil også minne medlemmene på at det skal betales tissebot når hundene har uhell i hallen, og be medlemmene passe på at hundene ikke tisser på dører og porter inn i hallen.

I en mail er det etterspurt en slags fadderordning for nye medlemmer. Vi mener dette ikke skal være nødvendig, blant annet fordi det forventes at gruppelederne tar et visst ansvar for at nye medlemmer skal finne seg til rette i klubben.

Det er foreslått at medlemmer som har betalt treningsavgift skal prioriteres til klubbens egne kurs, spesielt i de gruppene hvor det er kurskrav. Styret er helt enige, og dette er allerede praksis i flere av gruppene.

Et medlem foreslår at det bygges hundebur i klubbhuset som kan benyttes under pauser i trening. Vi vet at dette er gjort enkelte steder, men ser ikke helt hvor vi skal ha plass til dette. Man står derimot fritt til å ha med eget bur og sette opp i gangen eller kjelleren mens man trener, vi vil ikke at disse burene skal stå fast i klubbhuset.

Temperatur og inneklima:

Vi ser ikke at det er tegn til muggsopp i kjelleren, men det er et gammelt hus og helt naturlig at det lukter litt kjeller.

Teppene i klubbhuset er planlagt rensset i løpet av våren.

Varmepumpene renser også luft, og det er årlig service på pumpene.

Det er ikke aktuelt å ha det varmere i klubbhuset enn det har vært i vinter. Vi fikk strømregninger både for januar og februar som var mer enn høye nok

4/26 Isolering av hallen

Iver har hatt kontakt med Hallgruppen etter årsmøtet og varslet at vi kan gå videre med isolering av hallen. Svanhild har undersøkt hva som må gjøres for å få nok strøm fra klubbhuset og ut til varmekildene som velges. Det skal være ferdig kablet, men trenger nye kurser.

Vi holder kontakt med Hallgruppen videre, det hadde vært fint å få utført selve isoleringen i juli, da det er liten aktivitet i hallen. Vi må forvente at den må holdes stengt i en periode.

Vi tar et nytt styremøte vedrørende isolering den 13/4.

5/26 Differensiert treningsavgift

Dette var sak på årsmøtet. Det er bruksgruppa som i hovedsak ønsker redusert treningsavgift for medlemmer som bare trener på sommeren, og da ikke benytter seg av klubbhuset eller hallen, men bare utebanen.

Styret vedtar at de dette gjelder betaler en treningsavgift på 1250 kroner for å trene i perioden 1. mai til 30. september. Dette er halv pris av ordinær treningsavgift. Stjernesystemet gjelder også her, med mulighet for å tjene inntil tre stjerner og på den måten jobbe ned prisen til 950 kroner.

6/26 Typer av medlemskap

I forkant av årsmøtet ble det et tema igjen hva de ulike medlemskapene vi har innebærer av rettigheter. Det er slik at den som trener hund skal være medlem i klubben. Det er altså ikke greit at den ene i et par er medlem mens det er den andre som trener. Den som trener med hunden skal være medlem. Vi har et par tilfeller der det ikke er slik, og det tas opp av gruppelederne med de medlemmene det gjelder.

Husstandsmedlemmer har stemmerett på årsmøtet.

7/26 Spond

Vi har vurdert å skifte plattform fra Facebook til Spond. Det er mange som ikke vil bruke Facebook, og det er ikke helt optimalt for vår bruk. Tonje har prøvd ut Spond litt, og ga en grundig redegjørelse og presentasjon for styret.

Vi vil gjerne prøve ut dette, Tonje tar på seg å lære opp og vise medlemmene sammen med de andre gruppelederne.

8/26 Ny klubbpc

Styret beslutter å gå til innkjøp av en ny pc eller mac til klubben, pris max 10 000.

9/26 Festing av skilleveggen i hallen

Trond har et forslag til en ordning som kan festes på vaieren og i overkant på skilleveggen så den vil bli bedre. Den er tung å dra ut sånn det er nå. Det var spørsmål om vaieren var festet godt nok, det er den så absolutt.

Tonje skriver en påminnelse om at skilleveggen skal dras på plass igjen når den har vært brukt.

10/26 Børstetraktor

Felleskjøpet er enig i at traktoren ikke er bra nok til vårt bruk, til tross for at de fikk ganske gode beskrivelser av hva den skulle brukes til da de solgte oss den. Vi trenger å gjøre om dette kjøpet. Tonje og eventuelt Svanhild holder i dette.

Eventuelt

- Tonje går gjennom årsberetningene fra gruppene før de publiseres på hjemmesiden vår, med tanke på rettskriving og at alle skal ha samme skrifttyper.
- Om noen vil ha stands på arrangementene våre kan de bare høre med den som er arrangementsansvarlig. Vi kan ha alle typer stands, så lenge de ikke konkurrerer med Vom som er vår hovedsponsor.
- Det er flere som har meldt seg på trening i en av gruppene som ikke er medlemmer. Sånn skal vi ikke ha det, ikke-medlemmer kan være på gjestetrening og betale for det, men ikke trene gratis. Vi sender en mail om dette.
- Miljøtreningene flyttes en halvtime senere en stund, da blir det lettere for alle å rekke dem. Det vil ikke åpnes for at de to gruppene skal slås sammen så man kan risikere å ha 20 hunder der samtidig.
- Det ble oppfordret til å melde seg til dugnadskomite på årsmøtet, men foreløpig er det ingen som har meldt interesse. Ballen går derfor tilbake til gruppelederne igjen, og vi håper de finner en løsning som kan fungere der de slipper å ha hele ansvaret for dugnader selv.

Iver (ref.)